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Abstract (en)
The packaging for fragile articles (10) is characterised in that it comprises, on the one hand, a rigid base (20) which is surrounded by a rim (21), the
height H of which is slightly greater than the thickness (h) of the articles (10), which are arranged flat and edge to edge, and the internal dimensions
(L1) and (l1) of which are a little greater than the external dimensions (L2) and (l2) of the set of articles (10) arranged side by side on the base (20),
and, on the other hand, a flexible and impervious envelope (30), advantageously transparent, which contains the base (20) and the articles (10) as
well as a gas according to a volume and under a pressure such that the envelope (30) can exert on the articles (10) a holding effect perpendicularly
to the plane of the base (20) but without pressure. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le conditionnement pour articles fragiles (10) est caractérisé en ce qu'il comprend d'une part une base rigide (20) qui est entourée d'un bord (21)
de hauteur H légérement supérieure à l'épaisseur (h) des articles (10) disposés à plat, bord à bord, et dont les dimensions intérieures (L1) et (l1)
sont un peu supérieures aux dimensions extérieures (L2) et (l2) de l'ensemble des articles (10) disposés côte à côte sur la base (20), et d'autre part
une enveloppe souple et étanche (30), avantageusement transparente, contenant la base (20) et les articles (10) ainsi qu'un gaz selon un volume
et sous une pression tels que l'enveloppe (30) puisse exercer sur les articles (10) un effet de maintien perpendiculairement au plan de la base (20)
mais sans pression.
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